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Obec Ryjice 

Zápis 

ze zasedání zastupitelstva obce Ryjice, které se konalo dne 9.11.2023 

 

Zahájení zasedání: 

jednání zastupitelstva obce (dále uvedeno jako „ZO“) se konalo v prostorách obecního úřadu obce Ryjice od 16:00 hod., 

bylo ukončeno v 17:40hod. 

Jednání vedla starostka obce Andrea Staňková. 

Přítomni jsou další členi zastupitelstva: Věra Janečková, František Janeček, Šarka Žáková, Martin Kohout, Jiří Junek. 

Omluvena je paní Karla Smíšková. Dále je přítomna zapisovatelka paní Šárka Kučerová. 

 Starostka konstatovala, že zasedání je schopno se usnášet. Dále přivítala členy zastupitelstva obce.  

 Upozornila přítomné, že ze zasedání bude pořizován audiozáznam, který bude po vytvoření zápisu vymazán. 

 

Bod 1) určení ověřovatelů a zapisovatele 

Pro toto zasedání předsedající navrhla stanovit ověřovatele zápisu: Martina Kohouta a Věru Janečkovou. 

Zapisovatelem byla navržena Šárka Kučerová. 

 

Návrh usnesení č.1 

ZO určuje a schvaluje ověřovatele zápisu Martina Kohouta a Věru Janečkovou. Zapisovatele Šárku 

Kučerovou. 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              6 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

 

Bod 2) schválení programu 

Starostka seznámila všechny přítomné s programem zastupitelstva obce. 

Program: 

 
1. Kontrola minulých usnesení 
2. Ukončení výměny VO 
3. Projednání event. schválení návrhu znaku a vlajky obce Ryjice 
4. Různé 

 
Žádný další ze zastupitelů neměl doplnění či zúžení programu. 

 

Návrh na usnesení č.2 

ZO přistupuje k hlasování o programu dnešního zasedání. 
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Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              6 hlasů 

Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

 

Bod 3) přistoupeno k programu 

1. Kontrola minulých usnesení ZO 

 

• Pánům M. Kohoutovi a J. Junkovi bylo uloženo na ZO dne 12.6.2023 provádět průběžnou kontrolu díla na 

zakázce veřejného osvětlení a výsledky tohoto dohledu měly být předkládány panu Janečkovi, který je 

předsedou kontrolního výboru. Slova se ujal p. Martin Kohout: „Výměna veřejného osvětlení je stále otevřená, 

nyní se čeká na osobní schůzku s p. Kratochvílem, s kterým budou projednány připomínky. Vše se projde a 

bude provedena kontrola. Poté, po odstranění případných závad, můžeme přistoupit k převzetí díla.“ 

 

Návrh na usnesení č.3 

ZO nepřistoupilo k hlasování o kontrole minulých usnesení ZO a bod se odkládá. 

 

2. Ukončení výměny veřejného osvětlení: 

 

Návrh na usnesení č.4 

 

ZO nepřistoupilo k hlasování, tento bod se odkládá do dalšího zasedání (zastupitelstva viz. bod č.1 - kontrola 

minulých usnesení). 

 

 

3.  Projednání event. schválení nového návrhu znaku a vlajky obce Ryjice 
 

 Paní starostka informuje, že obec obdržela vyrozumění předsedy podvýboru pro heraldiku a vexilologii ve věci 

zamítavého stanoviska podvýboru k předloženému návrhu znaku a vlajky. Tento podvýbor pro heraldiku ostatně ve 

svém zdůvodnění uvádí, že vyjádření hradu příliš evokuje městskou bránu. Obec nyní může postupovat tak, že bude 

na svém návrhu trvat a podá odvolání a v tomto odvolání argumentovat, že předložený návrh znaku neobsahuje 

explicitně žádnou základní heraldickou chybu a je zpracován v souladu s obecnými heraldickými zásadami, nebo obec 

může postupovat dle aktuálního doporučení podvýboru a předložit návrh znaku obce, který bude koncipován 

jednodušeji.  

Paní starostka předpokládá, že odvolání i když původní návrh znaku a vlajky neobsahuje žádnou základní heraldickou 

chybu a je zpracován v souladu s obecnými heraldickými zásadami – nemá smysl. Proto předložila zastupitelům nově 

vypracované návrhy č. 7–11 od Mgr. Jana Tejkala.  

   

Návrh na usnesení č.5 

ZO schvaluje návrh znaku a vlajky obce dle varianty č.11 a pověřuje starostku obce podáním žádosti o 
udělení znaku a vlajky dle zákona o obcích. 

 

Přistoupeno k hlasování: 

Pro:              6 hlasů 
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Proti:            0 hlasů 

Zdržel se:    0 hlasů 

Usnesení č. 5 bylo schváleno.  

 
 

4. Diskuse, různé         

 

➢ v řešení je stále zimní údržba, k tomuto bodu se ZO sejdou na schůzce dne 15.11.2023, kdy se bude jednat o 

nejvhodnější možné variantě 

➢ paní starostka informuje, že se nyní připravují akce:  

✓ 18.11.2023 – tvoření vánočních ozdob na stromeček  

✓ 25.11.2023 – tvoření adventních věnců 

✓   2.12.2023 – mikulášská nadílka 

✓   8.12.2023 - předvánoční večírek pro seniory 

 

Bod 4) Závěr 

Starostka poděkovala přítomným za účast a zasedání bylo ukončeno. 

V Ryjicích dne 9.11.2023 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Martin Kohout                             ………………………………………………………… 

Věra Janečková                          ……………………………………………………….. 

 

 

Starostka obce Ryjice: 

Andrea Staňková                        ………………………………………………………… 

 


